
REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD DELNICE 

GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ 

KLASA: 023-06/14-01/01 

URBROJ: 2112-01-30-40-4-15-202 

Delnice, 8. travnja 2016. godine 

 
 
 

Z A P I S N I K 

sa 202. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 8. travnja 2016. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i 

financije, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Mirna Janeš, 

voditeljica Programa pomoć u kući starijim osobama i asistent u nastavi, Nikolina Muhvić, službenica 

Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave, Davorka Grgurić, voditeljica 

Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Zvezdana Jerković, ravnateljica 

Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Hrvoje Zatezalo, djelatnik „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Alen Udović, 

direktor GSC Delnice, Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice, Dražen Rački, djelatnik JVP Delnice 

i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Gordana Piskač, Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici prisustvuje 

Nikolina Muhvić, Petar Hrg, Nikola Muvrin umjesto kojeg sjednici prisustvuje Hrvoje Zatezalo, Dragan 

Abramović umjesto kojeg sjednici prisustvuje Dražen Rački. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

ZVEZDANA JERKOVIĆ 

- Dogovori i aktivnosti za Dječju olimpijadu, Odgajateljsko vijeće donijelo je zaduženja, a 

pripremljen je i materijal za razgovor s udrugama i organizacijama. 

- Upravno vijeće održalo je sastanak na temu prijema odgajatelja na određeno radno vrijeme. 

Potrebno je održati inicijalni razgovor s kandidatima. 

- Suradnja s Knjigovodstvenim servisom. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Aktivnosti vezane uz predaju tromjesečnog financijskog izvještaja. 

- Aktivnosti na reviziji knjižne građe, sastanak u Gradskoj knjižnici Rijeka koji podržavaju što 

radimo i koji bi htjeli da se od sutra konvertiramo na novi knjižnični program. 

- Dvije radijske emisije. 

- U okviru „Dodira riječi“ održat će se književna večer s Enverom Krivcem u Ravnoj Gori. 

- Pripreme za „Gorančicu“. 

- Prisustvovanje predstavljanju knjige „Huda Jama“. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Izrađen je zapisnik o pregledu i ocjeni ponuda za izvođenje radova na Šetalištu I. G. Kovačića, 

te Odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja koja je poslana svim sudionicima u postupku 

javne nabave. Rok za žalbu je 5 dana. 

- Početak radova na sanaciji Mesničke ulice gdje je skinut asfalt, izvršeno je ispitivanje temeljnog 

tla koje je pokazalo da je potrebno izmijeniti materijal kako bi se postigla zadovoljavajuća 

nosivost. Idući tjedan bit će napravljena kompletna priprema nakon koje slijedi asfaltiranje. Od 

PGŽ dobili smo neslužbenu obavijest da nam je za te radove odobreno 44.000 kuna, a 

procijenjena vrijednost radova je 370.000 kn. 



- Popisane su udarne rupe u Delnicama, Lučicama, Crnom Lugu i Brodu na Kupi u koje treba 

ugraditi oko 23 tone asfalta. Zbog kiše radovi će se izvesti sljedeći tjedan. 

- Izvršen je pregled i izdan nalog za sanaciju ceste za Podgoru. Nalog za sanaciju ceste prema 

Suhoru nije izdan jer nema predviđenih sredstava u proračunu iako je cesta jako loša, treba 

riješiti odvodne kanale, radi se o velikom zahvatu. Treba reći da u Suhoru živi jedna obitelj. 

- U postupku je  ishođenje potvrde na glavni projekt za Poslovnu zonu K1. 

- S izvođačem radova i nadzorom dogovoren je početak radova na Dječjem vrtiću za 15. 6. kada 

je manje djece u Vrtiću, za izvođenje radova potrebno je oko mjesec dana što se uklapa u termin 

do kada moramo napraviti Izvještaj prema Fondu za zaštitu okoliša i tražiti sredstva koja su nam 

odobrili za sufinanciranje tog projekta. 

- U tijeku je uvid i javna rasprava za UPU, izlaganje se planira za idući tjedan. 

- Tjedni dogovori s projektantima na temu rekonstrukcije stadiona. 

- Održan je sastanak s predstavnicima REA-KVARNER i Županije vezano za izradu projektne 

dokumentacije, energetske učinkovitosti i obnovljive izvore energije za kuglanu. 

- Akcija hvatanja pasa u romskim naseljima Dedin, Zapolje, Vučja jama, Gusti Laz u kojoj je 

uhvaćeno i odvezeno 9 pasa na trošak Grada, 15 pasa je cijepljeno i čipirano, 2 su samo 

cijepljena. Dogovorena je cijena čipiranja i cijepljenja koju će vlasnici pasa odraditi društveno 

korisnim radom. 

- Poslani su pozivi za korisnike socijalne pomoći za čišćenje njihovih okućnica. 

- Sa sanitarnom inspekcijom, djelatnicima Zavoda za javno zdravstvo i „Crikvenica-Opatija-eko“ 

jučer je bila akcija deratizacije u Dedinu i Zapolju. 

- Kontrola čišćenja divljih deponija na privatnim površinama gdje se vidi pomak, očišćena su dva 

deponija u Lučicama i nema pokušaja daljnjeg širenja deponija. 

- Ovrhe za komunalnu naknadu, komunalni doprinos i naknade za nezakonito izgrađene zgrade. 

- Očekujemo potvrde na projekte, rješavamo imovinsko pravne odnose s RH kako bismo dobili 

dozvolu za cestu Kendar. 

- Odluka o produženju ugovora za UO „Zrinski“. 

- Priprema dokumentacije za premještanje placa, očekuju se problemi u smislu dogovora i 

usklađenja naših potreba sa njihovima, a problem je i taj što nema dovoljno prostora za smještaj 

svih placara. Gradonačelnik predlaže da se „zelena tržnica“ preseli na prostor parkirališta iza 

zgrade gradske uprave, a mogla bi se iskoristiti i površina „šljunčare“ jer radovi na Šetalištu I. 

G. Kovačića ne smiju trpjeti radi placa. 

- Aktivnosti vezane uz provođenje „Zelene čistke“ – potrebno je odrediti datum, lokacije, 

obavijestiti udruge… 

- Ugovori za reklame, postavljanje reklama na javne površine. 

- Održan je sastanak na temu e-Županija. 

- Izrada odluka za procjenu utjecaja na okoliš za Strategiju razvoja Grada Delnica. 

- Gradonačelnik je zatražio da se pregleda snimka kamere kako bi se vidjelo tko je napravio 

masnu mrlju na lokaciji ispred „Gorančice“. 

 

MIRNA JANEŠ 

- Izrađen je i poslan ministarstvu mjesečni i financijski  izvještaj za ožujak 2016. godine. 

- Održan je sastanak s djelatnicima pomoći u kući i osobnim asistentima radi predaje putnih 

troškova i radnih lista radi obračuna plaće. 

- Održan je niz pojedinačnih sastanaka sa svim djelatnicima iz Skrada, Brod Moravica i Delnica 

radi dogovora o korištenju godišnjih odmora. 

- U tijeku je priprema dokumentacije  za obnovu ugovora za korištenje prostora u zgradi Grada. 

 

NIKOLINA MUHVIĆ 

- Voditelj službe prisustvovao je seminaru na temu primjene Zakona o pravu na pristup 

informacijama. 

- Kolega Briški započeo je s radom u Odsjeku za financije. 

- Izrada rješenja za produljenje radnog vremena Lovačke kuće. 

- Dobivena je suglasnost za stručno osposobljavanje za 4 osobe sa SSS. 

- Aktivnosti vezane uz izmjenu Plana zapošljavanja i priprema natječaja za vježbenika u pisarnici. 



- Rješenja temeljem potvrda o socijalnoj pomoći. 

- Odgovori na dopise za financijsku pomoć. 

- Izrada Odluke o financiranju prijevoza za „Malu školu“ te o financiranju tečaja informatike za 

umirovljenike. 

- Izvlaštenje zemljišta u „Podrebar“ za K1. 

- Izrada odluka za Gradsko vijeće među kojima je i Odluka o prodaji stana u Zagrebu. 

Gradonačelnik je zatražio da se prilože i prateći troškovi hladnog pogona koji su neovisni o 

procjeni. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Izrada kvartalnih financijskih izvještaja – rok je 11. 4. 2016. 

- Odluke o financiranju tečaja informatike za umirovljenike i prijevoza djeteta iz Gornjih Turni 

u suradnji s Osnovnom školom. 

- Sastanak s T-com. 

- Obračun za volontere, meteorološku stanicu i Kuću „Rački“, autorski honorar, ispravak ID 

obrasca, stipendije. 

- Bagatelna nabava za geodetske usluge i dobrovoljno zdravstveno osiguranje. 

- Obračun vijećničkih naknada za ožujak. 

- Knjiženje dnevnog prometa, Erste stanovi, bruto bilance, analiza prihoda. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Nije bilo intervencija. 

- Pospremanje poslije Skupštine DVD-a. 

- Vožnja vode za Komunalac u Sović laz. 

- Rušenje jelki u krugu crkve. 

- Dovršeno je uređenje voćnjaka. 

- Odrađivanje radova auto korpom za Dom „Radočaj“. 

- Kontrolirano spaljivanje grana. 

- Kroz vikend prisustvovanje skupštinama DVD-a Kočevje, Ravna Gora i Skrad. 

- Doprema male hidraulike iz Zagreba. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Definirani su sportsko rekreacijski programi koje bi ponudili školskim i predškolskim 

ustanovama glede korištenja naših sportskih objekata. 

- Kontakt s PGŽ radi team buildinga kojeg bi organizirali u našim objektima za djelatnike PGŽ 

odnosno za Zajednicu sportova PGŽ. 

- Definiranje poučne staze s Prirodoslovnim muzejom. 

- Pripremne radnje za odlazak na manifestaciju Gorski kotar u metropoli. 

- HRT je snimio prilog glede teške financijske situacije u gradu, situacije u sportu gdje smo 

prikazali sve manje mogućnosti funkcioniranja delničkog sporta i objekata koje treba urediti. 

- Sanacija šahte ispred igrališta. 

- Gradonačelnik je zatražio da se, radi kontroliranog korištenja javne rasvjete na igralištima, 

imenom i prezimenom daju ključevi za korištenje javne rasvjete a samim time i obveza gašenja 

javne rasvjete jer je sve ostalo van kontrole. Dogodili se da svjetlo bude upaljeno a da nikog 

nema niti na košarkaškom niti na nogometnom igralištu. Grad neće platiti takav trošak. 

Obostrani je interes voditi brigu da se rasvjeta isključi kada završi trening. Potrebno je 

promijeniti lokote i ključ dati samo osobama koje smiju uključivati rasvjetu. 

 

HRVOJE ZATEZALO 

- Pospremanje prostora nakon proljetnog sajma, vraćanje elemenata i rekvizita na svoje mjesto, 

vraćanje podloge u Čavle. 

- Čišćenje rizle s nogostupa i izgrabljivanje Parka kralja Tomislava. 

- Održavanje čistoće zgrada, domarski poslovi, održavanje čistoće ulica, trgova, tržni dan i 

čišćenje. 

- Izrada i slanje računa za grobarinu. 



- Izmjere radi premještanja placa. 

- Otvaranje vode na grobljima te na Trgu 138. brigade HV. Fontana na Trgu goranskih šumara i 

drvara stavit će se u funkciju početkom sljedećeg tjedna. 

- Pražnjenje kanti za smeće. 

- Gradonačelnik je zatražio od djelatnika „Risnjak – Delnice“ d.o.o. operativni plan aktivnosti iz 

kojeg će biti vidljivo što će se raditi iz svih segmenata poduzeća. Hrvoje Zatezalo navodi da 

poduzeće ima dinamiku, da će se nakon čišćenja rizle krenuti s obradom gredica, nasada lavande 

i s košnjom u brodskoj dolini. Gradonačelnik navodi da je vegetacija krenula a rotor nije 

odrađen. Potrebno je koristiti ljude iz javnih radova, zacrtati koridore i reći što trebaju raditi. 

 

 

Dovršeno u 8,00 sati. 

 

 

 

Tajnica gradonačelnika       Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 

 

 


